



African Telecommunications Union

**1st African Preparatory Meeting for World
Telecommunications Development Conference (WTDC-25)
Weston Hotel, Nairobi, Kenya, 08-09 February, 2024**

DRAFT AGENDA

No.	Items
1	Opening
2	Appointment of the Meeting Bureau (Chairman, Vice-Chairmen, and Rapporteurs)
3	Adoption of the Agenda and the Work programme
4	Report by ITU-D on the WTDC-21 main outcomes and preparation status for WTDC-25
5	Report by ATU on the Africa participation and outcome of the WTDC-21
6	Noting of update on the WTDC-25 preparations from the other RTOs
7	ITU/ ATU Session for newcomers
8	Presentation by Chairs/Vice-chairs of ITU SG1 and SGG2 on the outcomes of their works
9	Identification of Africa thematic priorities and key topics for WTDC-25
10	Consideration of the ATU preparation process for WTDC-25 in view of adoption
11	Consideration of Members and RECs preliminary contributions
12	AOB
13	Consideration and adoption of the Report
14	Awarding Ceremony for the winners of the ATU Innovation Challenge 2023
15	Closing of the meeting



Union Africaine des Télécommunications

**1^{ère} Réunion Africaine Préparatoire pour la Conférence Mondiale
Développement des télécommunications (CMDT-25)
Weston Hotel, Nairobi, Kenya, 08-09 Février 2024**

PROJET D'ORDRE DU JOUR

No.	Points de l'Ordre du Jour
1	Cérémonie d'Ouverture
2	Nomination du Bureau de la réunion (Président, Vice-Présidents et Rapporteurs)
3	Adoption de l'ordre du jour et du programme de travail
4	Rapport de l'UIT-D sur les principaux résultats de la CMDT-21 et l'état des préparatifs pour la CMDT-25
5	Rapport de l'UAT sur la participation de l'Afrique et les résultats de la CMDT-21
6	Notant le point sur les préparatifs de la CMDT-25 émanant des autres ORT
7	Session UIT/UAT pour les nouveaux participants
8	Présentation par les Présidents et/ou vices Présidents des CE des résultats de leurs travaux
9	Identification des thématiques et sujets prioritaires de l'Afrique pour la CMDT-25
10	Considération du processus de préparation de l'UAT pour la CMDT-25 en vue de son adoption
11	Examen des contributions préliminaires des Membres et CER
12	Divers
13	Examen et adoption du rapport
14	Cérémonie de remise des prix pour les gagnants du challenge de l'innovation de l'UAT 2023
15	Clôture de la réunion

